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   Czechowice-Dziedzice, 12.12.2024 r. 

 

 

 

 

Protokół nr 05/2024 

 

z posiedzenia  Gminnej Rady Seniorów w Czechowicach-Dziedzicach 

w  dniu 12.12.2024 r. 

 

             Posiedzenie Gminnej Rady Seniorów rozpoczęło się o godz. 1400 w sali nr 

305 Urzędu Miejskiego w Czechowicach-Dziedzicach, Plac Jana Pawła II 1.  

W sesji udział wzięli członkowie Gminnej Rady Seniorów oraz zaproszeni goście: 

- z-ca burmistrza p. Maciej Koloczek, 

- sekretarz UM p. Grzegorz Wąsik 

- radny Rady Miejskiej  p. Andrzej Maj 

-  lista obecności /zał nr 1/. 

 

Przewodniczący przedstawił plan posiedzenia członkom GRS, i poinformował iż 

przedstawiony poniżej porządek posiedzenia GRS  /zał nr 2 / był omawiany na 

posiedzeniu prezydium GRS w dniu 05.12.2024r. 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i przywitanie gości przez przewodniczącego GRS. 

2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej Sesji. 

3. Gratulacje dla członka GRS Vice Przewodniczącego – Andrzeja Kobieli z okazji 

  nominacji przez Gminę Czechowice-Dziedzice do nagrody Starosty bielskiego im.  

  Józefa Londzina za rok 2024. 

- Gratulacje za otrzymaną nagrodę im. Józefa Machalicy nadaną przez Radę Miejską. 

4. Omówienie, oraz ewentualne uwagi dotyczące obchodów Dnia Seniora w dniu 

    14 listopada.  

-  Opinie członków Kół Seniorów, oraz przedstawiciela Zarządu Okręgowego 

5. Informacja o postępie prac przy nowelizacji Statutu GRS – Jacek Tomaszczyk 

6. Krótkie omówienie minionej kadencji - Jacek Tomaszczyk 

- Podziękowanie Burmistrzom, Radzie Miejskiej za okazaną pomoc. 

- Podziękowanie członkom GRS za prace w Radzie w kadencji 2020-2024. 

- W drugiej części Sesji – przewiduje się wystąpienia gości oraz składanie życzeń 

   świątecznych oraz wspólne śpiewanie kolęd przy kawie i ciastku. 
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7. Dyskusja, wolne wnioski. 

8.  Podziękowanie za obecność, zakończenie posiedzenia – przewodniczący GRS. 

   

Ad.1,2. Przewodniczący otwarł posiedzenie i przywitał gości oraz zebranych 

członków  GRS. 

Przez głosowanie jawne przyjęto i zatwierdzono protokół z poprzedniego posiedzenia 

GRS bez zastrzeżeń. 

 

 Ad.3. Przewodniczący złożył gratulacje vice przewodniczącemu p. Andrzej Kobieli 

który został uhonorowany prestiżową nagrodą imienia Józefa Machalicy jako 4-ta 

osoba w historii gminy oraz przyznawania tej nagrody przez Radę Miejską, w ciągu 

ostatnich 10-ciu lat. Przewodniczący przypomniał zebranym że p. A. Kobiela został  

nominowany do nagrody Starosty bielskiego im. Józefa Londzina za rok 2024.  

 

Ad.4. Przewodniczący poinformował że dotarło do niego wiele pochlebnych uwag 

ustnych oraz telefonów od uczestników biorących udział w tej uroczystości. 

Podkreślano profesjonalizm wykonawców i sprawną organizację. Nie było 

negatywnych uwag. 

  - A. Kobiela podkreślił iż należy podziękować Przewodniczącemu GRS za 

profesjonalne prowadzenie uroczystości obchodów Czechowickiego Dnia Seniora. 

     Członek prezydium A. Paszek poinformował zebranych że seniorom gromadzonym 

na sali kinowej MDK bardzo podobał się występ zaproszonego na tę uroczystość 
bielskiego zespołu The TreeX. 

 

Ad.5. Sekretarz UM p. Grzegorz Wąsik poinformował zebranych iż jest 

przygotowany projekt Uchwały Rady Miejskiej  zmieniający obecną uchwałę w 

sprawie powołania Gminnej Rady Seniorów co zostanie przedstawione na sesji Rady 

Miejskiej, która odbędzie się w dniu 17.12.2024r pkt 7 planu sesji RM, oraz 

 przedstawił szczegółowo zmiany jakie zostały wprowadzone do obecnego statutu.  

/projekt zmian w statucie stanowi załącznik nr 3 niniejszego protokołu/. 

Po szczegółowym omówieniu zmian wniesionych do obecnego statutu, p. Sekretarz 

przekazał zebranym do wypełnienia  ankietę w ramach konsultacji społecznych. 

 

-  Ad.6. Przewodniczący przekazał iż wszystkie działania GRS na rzecz seniorów, w 

minionej kadencji, zostały szczegółowo przedstawiane  i ujęte w protokołach 

prezydium i sesji  i są opublikowane na stronie bip UMiG w zakładce GRS oraz w 

wersji papierowej znajdują się do wglądu w biurze rady Urzędu Miejskiego. 

 

-  Przewodniczący złożył na ręce zaproszonych gości  serdeczne podziękowania dla 

p. Burmistrza,  zastępcom burmistrza, sekretarzowi  UMiG oraz Radzie Miejskiej 

 za okazaną pomoc oraz finansowe wsparcie poczynań GRS. 
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- Przewodniczący serdecznie podziękował członkom GRS za bezinteresowną pracę w 

Radzie Seniorów w całej kadencji 2020-2024. 

-  Przewodniczący złożył podziękowanie dla sekretarz GRS p. Michalinie Li-u-fa  za 

żmudną pracę protokołowania posiedzeń Prezydium i Sesji Gminnej Rady Seniorów 

w  I-szej  kadencji  2016 – 2020 r, oraz w II-giej kadencji 2020 – 2024r. 

- Z-ca przewodniczącego p. Andrzej Kobiela wręczył Radnej Michalinie Li-u-fa 

ogromny bukiet kwiatów dołączając list z podziękowaniem podpisanym przez 

obecnych na Sesji członków GRS oraz zaproszonych Gości. 

- List z podziękowaniami oraz słodki upominek p. Andrzej Kobiela wręczył 

Przewodniczącemu GRS. 

 -  Z-ca burmistrza p. Maciej Kołoczek złożył serdeczne życzenia świąteczne oraz 

noworoczne w imieniu p. Burmistrza i swoim, nadmieniając iż była to owocna i 

dobra współpraca z obecną, kończącą kadencję GRS, – jak stwierdził: ma nadzieje że 

większość tu obecnych członków będzie nadal pracowała w nowo wybranej Gminnej 

Radzie Seniorów.  

- Radny, przewodniczący Komisji Budżetu, p. Andrzej Maj złożył obecnym radnym 

GRS, życzenia świąteczne i noworoczne w imieniu Przewodniczącego i Radnych   

Rady Miejskiej. Dodał iż obecni członkowie GRS doskonale znają problemy 

czechowickich seniorów i dlatego winni wziąć udział w kolejnych wyborach na 

członków nowej Rady Seniorów. 

- Sekretarz UMiG p. Grzegorz Wąsik poinformował, iż współpracował z Radą 

Seniorów przez ostatnią kadencję i ma tylko pozytywne odczucia tej współpracy. 

Dodał iż nowo utworzone Centrum Usług Społecznych (przekształcony OPS), będzie 

nadał  bardzo chętnie współpracowało z gronem obecnych tu radnych GRS. 

Następnie podziękował Przewodniczącemu za dobrą współpracę na rzecz 

czechowickich seniorów oraz przekazał zebranym serdeczne życzenia świąteczne  

i noworoczne. 

       W drugiej części Sesji, nastąpiło wzajemne składanie życzeń świątecznych oraz 

dzielenie się opłatkiem oraz wspólne śpiewanie kolęd przy kawie i ciastku, a oprawę 

muzyczną zapewniła Michalina Li-u-fa grając kolędy na skrzypcach.   

 

Ad.7.  Dyskusja i wolne wnioski. 

- Przewodniczący komisji zdrowia GRS- Franciszek Zeman przedstawił informacje 

o aktualnym stanie szczepień do dnia 05.12.2024 r. w podziale na występujących na 

rynku dostępnych szczepionkach przeciwko: 

- covid 19, grypie i pneumokokom. 

F. Zeman stwierdził że nie ma wystarczającego zainteresowania szczepieniami. 

/Szczegółową informację stanowi załacznik nr 4  do niniejszego protokołu/. 

 - Michalina Li-u-fa podziękowała z-cy przewodniczącego p. A. Kobieli za 

zorganizowanie dla seniorów (około100 osób), szkolenia z zakresu podstaw obsługi 

komputera. Nadmieniła, iż bardzo mała liczba znanych jej Seniorów posiada do 

swojego użytkowania komputer i bardziej przydatnym byłoby szkolenie z zakresu 
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obsługi telefonu, o co powinna starać się w kolejnej kadencji nowo wybrana Gminna 

Rada Seniorów, gdyż seniorzy w wieku  70+ znają przeważnie tylko jedną funkcję tj. 

potrafią tylko odebrać telefon. 

-  Przewodniczący przekazał zebranym, iż Stowarzyszenie „Nowa Inicjatywa” 

organizuje jak co roku spotkanie opłatkowe dla osób samotnych, bezdomnych itd. 

które odbędzie się w restauracji  „Dworek” w dniu 16.12.2024r  o godz.15-tej. Do 

udziału w Wigilii, „Nowa Inicjatywa” zaprasza osoby zrzeszone w kołach emerytów 

i rencistów z terenu naszej Gminy. Zaproszenia będzie rozprowadzał  A. Kobiela i do 

Niego należy się zgłaszać z imiennymi listami. Listy te, ponieważ mają najlepsze 

rozeznanie, powinni sporządzić Przewodniczący Kół Emerytów oraz Stowarzyszeń. 

  - Przewodniczący poinformował zebranych  iż w tym gronie wielokrotnie był 

ponawiany wniosek o utworzenie na terenie miasta tzw. Klubu Seniora, lecz po 

szczegółowej analizie  środków na utrzymanie i zarządzanie takim obiektem, 

potrzebne by były znaczne środki finansowe na które nie ma miejsca  

w obecnym budżecie miasta. 

Należałoby więc zwiększyć środki finansowe dla takich instytucji jak Miejski Dom 

Kultury, Miejska Biblioteka Publiczna i MOSiR , gdyż tego typu instytucje działają  

na rzecz seniorów miasta i gminy  o co winna wnioskować do p. Burmistrza nowo 

wybrana Gminna Rada Seniorów. 

 

Ad.8.  Przewodniczący GRS podziękował za obecność, i zakończył posiedzenie. 

 

 Sekretarz  GRS                                                                           Przewodniczący GRS 

 

 Michalina Li-u-fa                                                                          Jacek Tomaszczyk 

 

otrzymują: 

1. Burmistrz Czechowic-Dziedzic 

1. Przewodniczący Rady Miejskiej 

2. a/a 

 


